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Vragen van het lid Westerveld (GroenLinks) aan de Minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Kinderen in de gesloten 
jeugdzorg te vaak opgesloten» (ingezonden 9 september 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met de conclusie van de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd 
(IGJ) dat de afspraken tussen u en het werkveld over het terugdringen van 
het aantal gedwongen afzonderingen niet gehaald gaan worden?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat in een paar weken tijd in tien instellingen 860 keer 
sprake is geweest van een gedwongen afzondering? Hoe kan het dat het 
aantal afzonderingen nog steeds zo groot is? 

Vraag 3
Deelt u de analyse van hoofdinspecteur De Vries dat het inzetten van 
gedwongen afzonderingen samenhangt met personeelstekorten en het hoge 
personeelsverloop? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? 

Vraag 4
Bent u het met Jeugdzorg Nederland eens dat er meer investeringen nodig 
zijn om meer personeel aan te trekken en ook kleinere groepen en kleinscha-
lige instellingen te realiseren? Zo nee, wat moet er dan gebeuren? 

Vraag 5
Wat gaat u doen om de afspraken over het terugdringen van het aantal 
afzonderingen te halen? 

Vraag 6
Is het volgens u haalbaar en wenselijk om in 2022 het aantal afzonderingen 
van kinderen terug te dringen naar nul?

1 https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/kinderen-in-de-gesloten-jeugdzorg-te-vaak-
opgesloten~bed25fab/?referer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F (Volkskrant.nl, 
23 augustus 2019)
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